
 

Protokół nr VIII/2019 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  19 czerwca  2019 roku godz. 1400 -  1745                

w sali Gminnego Centrum Kultury. 

___________________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył VIII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych, a w ich imieniu : 

   

• Burmistrza Ponieca       Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Dyrektora Banku Spółdzielczego w Poniecu 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Dyrektorów szkół 

• Sołtysów  

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

Nieobecna był radna Paulina Zielińska. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński  zgodnie  z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym     

z dnia 8 marca 1990 roku zaproponował:   

- wprowadzenie  do porządku obrad punktu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVI/288/2018 Rady Miejskiej w Poniecu  
z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie  określenia warunków i trybu finansowania zadania 
własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Poniec”. Numeracja następnych 
punktów zmieni się o +1. 
 

Rada Miejska w Poniecu w głosowaniu  jednomyślnie przyjęła propozycję Burmistrza Ponieca 

w sprawie przyjęcia do porządku obrad dodatkowego punktu w pozycji nr 9 (pozostała 

numeracja zmienia się o +1).  

 

Rada Miejska w głosowaniu w obecności 14 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami  na VIII Sesję,  zwrócił się z pytaniem do radnych o uwagi do 

porządku obrad  VIII Sesji Rady Miejskiej.  Radni uwag nie zgłosili. 
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Rada Miejska w głosowaniu w obecności 14 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad VIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                        

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego             

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2018, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca                          

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w miejscowości Drzewce i Rokosowo od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVI/288/2018 Rady Miejskiej                      

w Poniecu z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie  określenia warunków i trybu 

finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Poniec,  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                                  

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032,          

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2019, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w obrębie 

miasta Ponieca, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie miejscowości Sarbinowo, gmina Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec w obrębie miasta Poniec i wsi 

Wydawy, 

15. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej, 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

17. Wolne wnioski i zapytania, 

18. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 
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Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                 

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Radny Krzysztof Matecki skierował interpelację do Starosty Powiatu Gostyńskiego                 

w sprawie budowy sieci światłowodowej. 

 

Radny Dariusz Kieliś skierował dwie interpelację do Starosty Powiatu Gostyńskiego:  

w sprawie wycinki i usunięcia gałęzi przy drogach powiatowych, 

w sprawie łatania dziur na drogach powiatowych na terenie Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący  Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że dzisiejsza sesja ma charakter szczególny, 

ponieważ ocenia sprawozdanie z wykonanie budżetu gminy za 2018  rok i  udziela z tego 

tytułu absolutorium Burmistrzowi  Ponieca. W tym roku po raz pierwszy zostanie 

przedstawiony Raport o Stanie Gminy Poniec, odbędzie się również debata nad raportem 

oraz głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Ponieca.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Poniec Marcina Pazdaja                

o przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Poniec. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj omówił szczegółowy Raport o Stanie Gminy Poniec. 

Przedstawił najważniejsze cele oraz programy działania na jakich opiera się funkcjonowanie 

gminy. Wypowiedź została uzupełniona prezentacją multimedialną. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Sekretarzowi Gminy za przedstawienie 

Raportu i otwarł debatę nad przedstawionym tematem. 

 

Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że w raporcie zostało przedstawionych bardzo dużo 

realizowanych zadań przez Gminę . Zarówno własne jak i zlecone. Dofinansowanie na 

budowę przydomowych oczyszczali – pozytywne działanie na rzecz środowiska. Są też 
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programy, które chciałoby się, żeby działały lepiej, np. program oczyszczania miasta – 

nieczystości po psach.   

Cieszy pozyskiwanie środków zewnętrznych oraz sukcesy Dziecięco – Młodzieżowej Orkiestry 

Dętej w Poniecu. 

Raport o Stanie Gminy Poniec za 2018 rok jest zadowalający. 

 

Radna Ewa Kończak po raz pierwszy taki dokument, obszerny, ukazujący przegląd całej 

działalności gminy, pracy Burmistrza Ponieca i Rady Miejskiej.  

Analizując raport radna zwróciła główna uwagę na dwa zagadnienia, oświata oraz pomoc 

społeczna. Radna stwierdziła, że bardzo dużo inwestycji zostało zrealizowanych w zakresie 

oświaty – poprawa warunków nauczania, remonty w szkole w Żytowiecku, budowa parkingu 

oraz utworzenie dziewiątego oddziału w Przedszkolu Samorządowym w Poniecu. 

Drugi aspekt to polityka społeczna. Program wspierania rodziny, pozyskanie funduszy na 

asystenta rodziny – zatrudnienie większej ilości asystentów którzy dzięki swojemu wsparciu 

pomogli rodziną z trudnościami wypełniania funkcji opiekuńczo – wychowawczych. 

Sukcesem Gminy jest również pozyskanie funduszy na realizacje projektu skierowanego do 

seniorów – projekt „Nie jesteśmy sami”, powstanie Klubu Seniora. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego 

zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca 

wotum zaufania. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Aneta Wrotyńska odczytała stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 14 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr VIII/72/2019 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2018. 

 

Przewodniczący  Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że podjęcie  uchwały  o udzielenie 

absolutorium musi być poprzedzone uchwałą zatwierdzającą sprawozdanie finansowe gminy 

oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy.  Procedura będzie przedstawiać się 

następująco : 

• przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2018 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy, 
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• opinia Komisji Rewizyjnej dot. wykonania budżetu za 2018 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu, 

• opinie stałych komisji Rady Miejskiej, 

• odpowiedź organu wykonawczego na postawione uwagi i zapytania, 

• dyskusja nad przedłożonym sprawozdaniem z wykonania budżetu, 

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

sprawozdania finansowego. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

Gminy Poniec za rok 2018. Poinformował, że budżet Gminy Poniec na 2018 r. został 

uchwalony na sesji Rady Miejskiej w Poniecu w dniu 20 grudnia 2017 r. uchwałą                             

nr XXX/242/2017. 

Planowane dochody na rok 2018 określono w uchwale budżetowej w kwocie 33.876.177,25 

zł. Do końca 2018 r. zrealizowano dochody w kwocie 33.059.468,56 zł tj. 97,59 % 

zakładanych dochodów.  Planowane wydatki budżetu Gminy na rok 2018 w uchwale 

budżetowej określono w kwocie 34.523.911,14 zł. Do końca roku 2018 zrealizowano wydatki 

w kwocie 32.842.795,34 zł, czyli został  wykonany w 95,13 %. Wszystkie prace, zadania, 

inwestycje nałożone w budżecie przez Radę Miejską w Poniecu zostały zrealizowane. 

Wystąpienie Burmistrza Ponieca stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Stanisław Machowski opuścił posiedzenie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swojego zastępcę o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy                         

za 2018 rok. 

 

Zastępcaca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił Uchwałę                                              

Nr S0-0954/22/12/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                        

w  Poznaniu  z dnia  8 kwietnia   2019  roku w sprawie wyrażenia opinii o  sprawozdaniu                   

z wykonania budżetu gminy  za 2018 rok, która  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie finansowe za 2018 rok było szczegółowo 

analizowane na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, która wyraziła  opinię o sprawozdaniu                 

i sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej w Poniecu na swych posiedzeniach w dniach 17, 25, 30 kwietnia br. 

przeanalizowała sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2018 rok wraz    

z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Poniec wg stanu na dzień 31 grudnia 2018 
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roku.  Przeanalizowała  również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu                       

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Poniec. Rozpatrzyła  sprawozdanie finansowe 

Gminy Poniec za rok ubiegły porównując stany kont syntetycznych z ewidencji księgowej 

budżetu z pozycjami wskazanymi w bilansie z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego nie stwierdzając niezgodności w badanym zakresie.  Komisja  w trakcie pracy 

nie dopatrzyła się żadnych uchybień i wnioskuje o zatwierdzenie rozpatrzonych sprawozdań. 

Szczegółowe omówienie prac Komisji zawarte zostało w jej wniosku skierowanym w dniu 30 

kwietnia br. do przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu, który stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zgodnie z przyjętym harmonogramem  poprosił zastępcę 

przewodniczącego Pana Dariusza Kielisia o przedstawienie opinii składu orzekającego RIO                 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu. 

 

Zastępca  Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś odczytał  treść Uchwały Nr SO-

0955/13/12/Ln/2019 z dnia 13 maja 2019 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Poniecu w sprawie absolutorium dla  Burmistrza Ponieca z tytułu wykonania 

budżetu gminy za rok 2018. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich, zastępcę 

przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa,  oraz przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków            

i Petycji o przedstawienie opinii komisji o sprawozdaniu z wykonaniu budżetu za 2018 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Jańczak poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich na swym posiedzeniu w dniu 6 maja 

2019 roku  zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2018 rok. 

W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią  byli wszyscy  członkowie komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Marcin Stróżyński poinformował, że Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa na swym 

posiedzeniu w dniu 7 maja 2019 roku  zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania 

budżetu Gminy Poniec za 2018 rok. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2018 rok. 

W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią  było  5 członków komisji – 

wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy poinformował, że 

komisja na swym posiedzeniu w dniu 30 kwietnia 2019 roku  zapoznała się ze 

sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2018 rok. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2018 rok. 

W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią  było  5 członków komisji – 

wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka ustosunkowała się do uwag zawartych w opinii składu 

orzekającego RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że wykonanie budżetu 2018 roku jest 

prawidłowe dowodem czego jest opinia RIO i stanowiska Komisji stałych. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za skierowane w ramach dyskusji uwagi                      

i wnioski ze strony radnych dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok. 

 

Dokonał otwarcia dyskusji w tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Przewodniczącemu i członkom Komisji 

Rewizyjnej za wkład pracy przy sporządzeniu wniosku. Podziękował za rzetelne 

przygotowanie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. Opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej jest dowodem prawidłowo 

sporządzonego wniosku a więc należytego rozpatrzenia sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy  za 2018 rok.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś stwierdził, że ubiegłoroczny budżet nie zakładał 

wielu dużych inwestycji, był budżetem na miarę możliwości. Radny zwrócił uwagę na  wzrost 

zaplanowanych dochodów w roku ubiegłym. Martwić może jedynie nie wykonanie 

wszystkich zaplanowanych inwestycji. 

Pochwalił Burmistrza oraz organ wykonawczy za wykonaną pracę. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego 

zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego,  sprawozdania z wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2018. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Aneta Wrotyńska odczytała stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 
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uchwałę nr VIII/73/2019 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego                                       i 

sprawozdania z wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2018. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi  Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz w związku ze szczegółowym przedstawieniem 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy  i odczytaniem Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Poznaniu  w sprawie wyrażenia opinii                                  

o  sprawozdaniu  z wykonania budżetu gminy  za 2018 rok zaproponował  przedstawienie  

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Poniec za 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła Wysokiej Radzie wniosek 

Komisji Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2018 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poinformowała, że wniosek  

został podpisany przez pięciu członków Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś stwierdził, że wszystkie elementy dotyczące 

budżetu zostały przedstawione, sprawozdanie z realizacji budżetu zostało zatwierdzone. Nie 

zachodzą zatem żadne przesłanki aby nie udzielić absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz na zakończenie dodał, że rok 2018 to kolejny rok 

budżetowy, który można uznać za zadowalający i spełniający oczekiwania mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do 

swego zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska odczytała projekt uchwały                          

w sprawie  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2018 rok. 

 

Rada Miejska w obecności  13 radnych w głosowaniu jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr VIII/74/2019 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2018 rok.   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz złożył serdeczne gratulacje Burmistrzowi Ponieca 

stwierdzając, że wykonanie budżetu jest to wspólna praca burmistrza, radnych, sołtysów, 

dyrektorów szkół, kierowników zakładów i jednostek budżetowych. Jednak moderatorem 

prac przy realizacji budżetu jest Burmistrz Ponieca.   

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził serdeczne  podziękowanie  radnym za 

jednomyślne udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok.  

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/75/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o., 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w miejscowości Drzewce i Rokosowo od Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/76/2019 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej                                

w miejscowości Drzewce i Rokosowo od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVI/288/2018 Rady Miejskiej                      

w Poniecu z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie  określenia warunków i trybu finansowania 

zadania własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/77/2019 

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVI/288/2018 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 26 czerwca 

2018 r. w sprawie  określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie 

rozwoju sportu na terenie Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                                  

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnik Gminy Agnieszkę Minicką                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/78/2019 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2019-2032. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnik Gminy Agnieszkę Minicką                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                               

w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/79/2019 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w obrębie miasta 

Ponieca. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Ze względu na obszerną 

treść uchwały zaproponował podjęcie uchwały bez czytania projektu. Radni nie zgłosili uwag.  

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/80/2019 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w obrębie miasta Ponieca. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie miejscowości Sarbinowo, gmina Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Ze względu na obszerną 

treść uchwały zaproponował podjęcie uchwały bez czytania projektu. Radni nie zgłosili uwag.  
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Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/81/2019 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

miejscowości Sarbinowo, gmina Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań                               

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec w obrębie miasta Poniec                   

i wsi Wydawy. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Daniela Zborowskiego                            

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Ze względu na obszerną 

treść uchwały zaproponował podjęcie uchwały bez czytania projektu. Radni nie zgłosili uwag.  

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VIII/82/2019 

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec w obrębie miasta Poniec i wsi Wydawy. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  15.  Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z VII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z VII Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt  16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Brak 

 

Pkt  17. Wolne wnioski i zapytania. 
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Radny Powiatu Gostyńskiego Krzysztof Wachowiak poruszył kwestię dotacji na przebudowę 

drogi w Dzięczynie. Poinformował, że Powiat Gostyński mimo odwołania otrzymał 

negatywną decyzję w sprawie udzielenia dotacji na przebudowę drogi powiatowej                          

w Dzięczynie. 

 

Radna Aneta Wrotyńska  zwróciła się z zapytaniem czy planowane jest wprowadzenie 

dofinansowania szczepień przeciwko wirusowi HPV. 

 

Pkt 18. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w VIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1745 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 

Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 

 

 

 

 
 


